
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 117 af 18. september 2015 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Lise Bo Nielsen 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange pengeinstitutter der i årene 2009-2014 har gjort brug af 

reglerne i ligningslovens § 33 H? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 
 
”For årene 2009-2014 har antallet af pengeinstitutter, der har benyttet sig af reglerne i 
ligningslovens § 33 H i de enkelte indkomstår, udviklet sig således: 

 

Tabel 1. Benyttelse af ligningslovens § 33 H  
 

 
 
Antallet af pengeinstitutter 2009 2010 2011 2012 2013 2014  

 
Benyttelse af reglerne i 
ligningslovens § 33 H 

 
11 

 
7 

 
11 

 
11 

 
10 

 
6 

 

 

 

 
 
Kilde: SKAT. 

 
Det skal bemærkes, at lempelser sker på sambeskatningsniveau. For indkomståret 2014 er 
der stadig pengeinstitutter, hvor selvangivelsen endnu ikke er i SKATs systemer grundet 
udsættelsen med selvangivelsesfristen, hvorfor dette tal kan ændre sig.” 
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